
Nieuwjaarsspeech 2025 

Beste leden, 

Welkom allemaal. Normaal staat hier de voorzitter, Ernst Janssen, maar die 
excuseert zich voor zijn afwezigheid vanwege ziekte. Ook bestuurslid opleiding 
Susan van der Laan is afwezig, want die geniet van een welverdiende vakantie. 

Als eerste wil ik de leden van de Barcommissie bedanken die het weer mogelijk 
maken om deze Nieuwjaarsreceptie te houden en ons te voorzien van drankjes en 
hapjes.  

Ook bedank ik de band ‘Trewyn’, die weer bereid is om ons te laten genieten van hun 
livemuziek.   

Als we terugblikken op het jaar 2024 valt mij op dat de leden hard hebben gewerkt 
om de vereniging draaiende te houden. Niets functioneert zonder actieve leden. En 
dus ik wil allereerst jullie, de leden, hier hartelijk voor bedanken. Met z’n allen hebben 
we veel voor elkaar gekregen in het afgelopen jaar. Ik wil graag daar nog een paar 
dingen uitlichten. 

Als eerste noem ik de leden van de materiaal commissie die hard hebben gewerkt 
om onze vloot en het gebouw in goede conditie te houden. Ze hebben, helaas, best 
wel wat reparaties aan boten moeten uitvoeren. Dit jaar zijn er maar liefst 4 boten 
aangeschaft. Een 4x, een Coastal-skiff, en 2 jeugdskiffs. 

Dan de leden die de zorg voor het gebouw op zich nemen. Zij zorgden er onder meer 
voor dat de riemenloods een make-over heeft gekregen, een wand in de kantine is 
geïsoleerd, een stootrand aan de vlonder is bevestigd, het dak is verstevigd en er 
zijn zonnepanelen geplaatst. 

Miebeth heeft weer geprobeerd om het hardnekkige onkruid op het terrein in te 
tomen. 

Ook zijn we erg blij met onze instructeurs, die elke week weer actief zijn om 
studenten, nieuwe leden en beginnende skiffeurs te leren roeien. En natuurlijk ook 
met de examencommissie, die beoordeelt of de lessen voldoende beklijfd zijn. 
 
Hans Kerkhoven, onze veiligheidscoördinator, heeft het handboek veiligheid gemaakt 
en houdt dit up-to-date. Onlangs zijn er comfortabele fluorescerende hesjes 
aangeschaft in verschillende maten die goed passen en nu verplicht zijn tijdens het 
roeien voor de boeg en de slag of stuurman. 

De ERM-commissie heeft ook dit jaar weer een succesvol evenement neergezet, dat 
dit jaar een extra gouden randje kreeg: het team van Wetterwille, ‘droom groot’, heeft 
gewonnen en willen natuurlijk ook in 2025 weer voor de winst gaan. 

Zo ook de Boatrace-commissie die het aandurfde om de Boatrace voor het eerst op 
de Groote Wielen te organiseren. Vanwege alle positieve reacties zal ook de 



Boatrace in 2025 een nieuwe editie kennen op de Groote Wielen. Dit jaar ook met 
mixed ploegen! 

Het rondje Froskepôlle onder leiding van Hans Martin Spiekstra werd weer verroeid 
en er werden overwinningen behaald door WW. We zijn blij met de toename van 
jeugdleden. Dit betekent dat de jeugdcommissie/Hans Martin Spiekstra meer support 
nodig heeft van de leden. Na mijn speech willen 4 jeugdleden nog iets zeggen. 

Ook deden leden mee aan de NRC. De eerste wedstrijd was op de ijsbaan in 
Nijelamer en de laatste wedstrijd was bij de Geeuw in Sneek. We hopen dit jaar op 
meer deelnemers.     

We kijken ook terug op vele geslaagde toertochten, mogelijk gemaakt door de leden 
van de Toer-commissie.  

 

De leden van de web-redactie houden de website up-to-date en konden bij 
problemen altijd technische ondersteuning krijgen van Martin Boomgaardt. Helaas 
heeft Martin besloten te stoppen met roeien, maar wil voorlopig nog wel het beheer 
van e-captain blijven doen. Een opvolger wordt nog gezocht… 

Fijn dat we telkens op veel leden kunnen rekenen die willen helpen op de Klusdagen 
en bij de Open dagen. Ook dank aan de leden die altijd bereid zijn de handdoeken, 
theedoeken en de dweilen voor de boten en de shirts regelmatig te wassen.  

Dorus van Hooff kreeg dit jaar de Jan de Boer Beker uitgereikt. Dorus heeft al heel 
lang zitting in de Barcommissie en voelt daar een bijzondere verantwoordelijk voor. 
Hij organiseert de instuif en als lid van de Toercommissie organiseert hij mede de 
toertochten.  

Afgelopen jaar is Paula Ruiterman, die zich ruim 10 jaar heeft ingezet als instructrice 
overgestapt naar een andere tak van sport en heeft de instructie verruild voor de 
Materiaal-commissie. 

Dit najaar organiseerden we een belangrijke bijeenkomst waar alle leden hun input 
konden geven over de koers die WW de komende jaren zou moeten varen. 
Verschillende onderwerpen kwamen hier aan bod. Naast jeugd, vrijwilligers, (er wordt 
al gewerkt aan een klussenwand), communicatie en pr, werden ook instructie, 
materiaal, activiteiten en feestjes tegen het licht gehouden. (Een spontane borrel met 
zwemmen is al georganiseerd en een oudjaars-feestje is net achter de rug.) 
Roeimaaltijden, door leden verzorgd en soms zelf met film, zijn altijd een groot 
succes.  

Het bestuur heeft het afgelopen jaar ook wat wijzigingen gekend. Zo werd Ernst 
Janssen als voorzitter en Susan van der Laan als bestuurslid opleiding herbenoemd 
door de ALV.  



Jaap ten Kate heeft na 12 jaar zijn functie als bestuurslid Materiaal & Gebouw 
neergelegd, en werd tijdens de ALV als dank voor zijn grote verdienste voor de 
vereniging, benoemd tot erelid. Maar hij werkt nog net zo hard als tevoren… ;-)   

Jan Douwe de Boer heeft de bestuursfunctie Materiaal/Vloot van Jaap overgenomen. 

Als bestuur hebben we alle personele wisselingen goed opgevangen en vormen we 
een goed team. Een team dat best nog versterking kan gebruiken. Uit eigen ervaring 
weet ik hoe leuk het is.  

Ik eindig waarmee ik ben begonnen. Zonder actieve leden geen vereniging. Actieve 
leden maken Wetterwille zo veel meer dan roeien alleen. Het is een sociaal gebeuren 
waar mensen veel meer doen dan samen in een boot stappen. Ze ontmoeten elkaar, 
drinken koffie, koken en eten samen, feesten en delen lief en leed. En iedereen 
draagt daar zijn steentje aan bij. Samen zijn we Wetterwille, samen maken we 
Wetterwille wat nu is en wat het in de toekomst kan worden. Dus laten we er in 2025 
weer samen iets heel moois van maken! 

Proost!! 

De jeugdleden Mieke Zijlstra, Doutsen Meijberg, Lien Borgmans en Loïs van Asselt 
vragen aan de aanwezigen of er iemand bereid is hen instructie te geven op 
woensdag vanaf 15.30 uur tot 18.00 uur en op zondag vanaf 10.30 uur tot 13.00 uur. 
Enthousiast meldt Sisko van der Land zich direct aan. Dankjewel namens alle 
jeugleden. 


